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Vážení spoluobčané,
je tu jaro a  s  ním jarní vydání Huštěnovského zpravodaje, 
ve  kterém najdete spoustu zajímavých informací jak 
z loňského roku, tak i informace o tom, co nás čeká v roce 
letošním.

V  loňském roce byla dokončena 
rekonstrukce sportovního areálu, 
při které bylo vybudováno 
multifunkční hřiště, dětské hřiště, 
včetně venkovního posezení, rovněž 
budova šaten byla zrekonstruována. 
Práce na  sportovním areálu nejsou 
zdaleka u  konce. V  letošním roce 
dobudujeme závlahu horního hřiště. 
Současná závlaha dosáhne pouze 
na  střed hřiště a  v  dnešních horkých 
létech je nedostatečná. Nevyužitá plocha bývalého spodního 
hřiště bude sloužit k  volnočasovým aktivitám. Přesná 
podoba starého hřiště vzejde z architektonické studie, která 
byla již zadána a  budou předloženy tři varianty řešení, ze 
kterých zastupitelstvo obce vybere jednu variantu k realizaci. 
Zakoupili jsme novou moderní sekačku, kterou budou 
zaměstnanci obce sekat i fotbalové hřiště pro sportovce.

Postupně zrekonstruujeme chodníky a komunikace obce. 
Nyní se připravuje projektová dokumentace na ulice Klínky, 
Dvořiště a U Družstva. Chtěl bych požádat obyvatele těchto 
ulic, kteří nemají ke  svým domům vybudovány přípojky 
vody nebo plynu, aby tak učinili před rekonstrukcí těchto 
komunikací, nejlépe v letošním roce. Realizace těchto akcí se 
nepředpokládá dříve jak v příštím roce. 

Budova obecního úřadu letos slaví 40. výročí 
od  slavnostního otevření, které bylo 5.  září 1979. Budova 
je téměř v  původním stavu a  zaslouží si novou fasádu. 
V  současné době zjišťujeme finanční náročnost opravy, 
kterou bychom chtěli realizovat do  letošních  kateřinských 
hodů.

Následující řádky nepíší s  radostí, ale musím reagovat 
na  stále se množící stížnosti. První takovou nepříjemnou 
věcí, která obtěžuje všechny, jsou neustále volně pobíhající 
psi a  jejich neukáznění majitelé. Není přece možné, aby se 
obcí potulovali opakovaně pořád jedni a ti samí psi. Pokud 
pes jednou uteče, je povinností majitele udělat taková 
opatření, aby se situace již neopakovala. Většina volně se 

pohybujících psů bez dozoru nemá identifikační známku, 
což může zapříčinit, že pes bude umístěn do  útulku. Není 
možné, aby majitelé psů měli své miláčky v zastavěné části 
obce bez vodítka a znečišťovali předzahrádky sousedů nebo 

parčíky v obci a nemysleli na to, že si 
zde hrají děti.   

Druhou stále se opakující 
nepříjemností, která přitom ještě 
může způsobit dopravní nehodu, je 
nevhodné parkování na místech, kde 
to zákon nedovoluje. Je nepřípustné, 
aby řidiči parkovali své automobily 
na  chodnících a  komunikacích, kde 
to není dovoleno. V  současné době 
se nedá projet návsí bez toho, aby 

se nekličkovalo mezi auty. Konkrétně 
na návsi má každý prostornou předzahrádku a může si zde 
udělat parkoviště pro několik aut. V jiných ulicích je situace 
obdobná a téměř neúnosná. V měsíci březnu probíhal jarní 
úklid vozovek pracovníky obce, některé ulice se vůbec 
nepodařilo zamést.   

Třetí záležitostí, která má vliv na  vzhled celé obce, je 
nepořádek kolem sběrných míst tříděného odpadu. Žádáme 
občany, aby odpad neukládali mimo nádoby a  důsledně 
po uložení odpadu zavírali kontejnery. 

Množí se také stížnosti řidiče svozového automobilu, 
že v  kontejnerech na  tříděný odpad jsou uloženy odpady, 
které tam nepatří. Pozorně prosím čtěte informační nálepky 
na  kontejnerech. Do  kontejnerů neukládejte kartonové 
krabice v nerozloženém stavu a plastové láhve by měly být 
zmáčknuty, jinak třídění téměř postrádá smysl.

Dříve bývalo v obci dobrým zvykem, že na jaro si každý 
občan před svým domem z  předzahrádky vyhrabal staré 
listí, zametl kousek chodníku a při obrubnících komunikace. 
A hned se nám všem zdála obec hezčí. Nebuďme nevšímaví 
a udělejme taky něco pro vzhled obce sami a nečekejme, že 
to někdo udělá za nás. 

Na závěr chci poděkovat těm, kteří se podílí na pořádání 
kulturních akcí v  naší obci a  poděkování patří také 
návštěvníkům těchto akcí. Srdečně Vás zvu na  letošní 
kulturní akce a přeji příjemné prožití jarních a letních dnů. 
V podzimním čísle zpravodaje na shledanou.

Aleš Richtr, starosta obce

Starosta obce Aleš Richtr  
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První letošní vítání občánků se konalo 23.  března 
v  obřadní síni obecního úřadu. S  kulturním pásmem 
vystoupily dětí z  mateřské školky, poté byly slavnostně 
přivítány děti Matěj Tomeček, Nella Hastíková 
a  Magdalena Vitásková. Z  rukou starosty Aleše Richtra 

byl rodičům předán finanční dar pět tisíc korun, pro děti 
odrážedlo. Dalších pět tisíc obdrží při nástupu do místní 
základní školy.  

O hudební doprovod se postarala Dagmar Gajdošíková, 
báseň přednesla Markéta Hlavačková. /AB/

Nella HastíkováMatěj Tomeček

Děti z mateřské školky přivítaly své budoucí kamarádyMagdalena Vitásková 

VÍTÁNÍ OBČÁNKŮ
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V  neděli 24.  března se sešlo padesát čtyři starších 
spoluobčanů v  sále kulturního domu, aby společně 
pobesedovali. Hned na  začátku proběhla gratulace 
jubilujícím občanům. K  dobré pohodě hrála cimbálová 
muzika, podávala se káva, čaj, víno, koláčky a  obložený 
chlebíček. 

80 let oslaví v letošním roce Drábková Marie, Gablasová 
Jaroslava, Janečková Alžběta, Knichalová Růžena, Kovářík 
Jan, Rybnikář Antonín, Střítecká Štefánia a  Smýkalová 
Libuše. 

85 let oslaví Čevelová Josefa, Doležalová Marie 
a Kieryková Marie. 

90 let oslaví Gabrielová Marie, Janečková Marie 
a Kaňovský Oldřich. 

Všichni jmenovaní přijali blahopřání od  starosty 
Aleše Richtra a místostarostky Vladimíry Šobáňové. Jako 
pozornost byl jim předán dárkový  poukaz v  hodnotě 
500 korun na nákup potravin v místní prodejně Jednoty 
a květina.  /AB/

BESEDA S DŮCHODCI
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VYNÁŠENÍ MORENY - VELIKONOCE V MUZEU

Krasličářky Zuzana Kotačková, Slobodanka Kolajová, Iva Horá-
ková, Jarmila Machová a p. Křapová - díky ním se naše muzeum 
představilo v ČT v dokumentu Toulavé kamery. Doufaly jsme, že 
bude procházka muzeem, tak se prádlo vyvařovalo, vyšívané ku-
chařky, škrobilo se, žehlilo se, no prostě všechny muzejnice grun-
tovaly. Nakonec celý dokument byl jen o kraslicích a Velikonocích. 
Natáčelo se od devíti do dvou hodin, v Toulavce mohl být záznam 
jen 3 min. 43 vt. Muzeum je nyní vyuklízené a čeká na Vás ná-
vštěvníky. /AB/ 


















































